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 Шеф делегације Међународног монетарног фонда за Србију Џејмс Руф и министар
рударства и енергетике Србије Александар Антић разговарали су с менаџментом
Рударско-топионичарског басена Бор, а министар је рекао да је за партнерство с том
компанијом тренутно заинтересовано осам светских компанија, саопштио је РТБ Бор.

  "Потребно је да сви који желе да буду наши партнери у овом послу разумеју да је ово
развојни пројекат у коме морају заједно са Србијом да препознају укупан потенцијал и
значај РТБ-а и да буду наши стратешки партнери како би се комплекс и даље развијао",
казао је Антић и додао да очекује да ће ове године РТБ Бор остварити ЕБИДУ од 75
милиона долара.    

Џејмс Руф рекао је да ће радо позвати будуће инвеститоре да улажу и обезбеде јаку
будућност за РТБ Бор.

  

"Сада имамо прилику да говоримо о бенефиту за РТБ и пронадјемо заинтересоване
партнере који ће доћи овде и улагати у компанију. Сматрам да су многобројне реформе о
којима смо разговарали са Владом Србије допринеле да се ствари овде окрену набоље,
јер је веома важно да државне компаније могу да раде комерцијално, а без помоћи
владе. То је једини начин да се омогуће даље запошљавање, добар приход и напредак
економије у целом региону", рекао је Руф, а наводи се у саопштењу РТБ Бор.
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Генерални директор РТБ-а Бор Благоје Спасковски рекао је да је с високим
званичницима ММФ-а разговарано о оправданости изградње нове топионице у Бору и
њеног значаја за будућност РТБ-а, Бора и целе Тимочке крајине.

  

(Бета)
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